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Úvodník 

Vážení občané, 

přichází čas vánočních svátků a oslav konce roku sta-
rého a vítání roku nového. Dovolte mi, abych poděkoval 
všem organizacím v obci za jejich aktivitu a práci při po-
řádání kulturních i sportovních akcí, které pro obec a 
naše spoluobčany pořádají. 

Dny neúprosně letí, výzdoba v obchodních centrech 
nám připomíná, že Vánoce se blíží. Před námi je tradiční 
vánoční shon. Je třeba opatřit dárky pro své nejbližší, 
vánoční stromek, kapra,… 

Ovšem také je to chvíle, kdy bychom se měli všichni 
zastavit, zamyslet, odpočinout si a užít si vánočních dnů. 
Pro mnohé z nás to nebyl jednoduchý rok a mnoho sil 
ještě budeme potřebovat i do budoucna. Dovolte mi pro-
to, popřát nám všem krásné Vánoce plné rodinné poho-
dy, zdraví, šťastných chvil a Boží požehnání. Nový rok pak 
vítejme s nadějí, že se nám v roce 2013 splní co nejvíce 
našich přání a jimi dokážeme potěšit nejen sebe, ale i lidi 
kolem nás. 

František Hlaváček 
starosta obce  

39. schůze rady obce ze dne 20.9.2012  

Rada schválila: rozpočtové opatření č.6/2012, přidě-
lení dlažby a silničních obrubníků, záměr s pronájmem 
pozemků p.č. 1538/1, umístění reklamní tabule v obci, 
pronájem kulturního sálu na floristickou akci a výstavu 
ovoce a zeleniny, žádost mateřské školy o čerpání re-
zervního fondu, připojení domu na vodovodní řád v ulici 
Na Objížďce, opravu podlahy a nájem v obecním bytě 
č.p. 29 a vzdání se práva odvolání proti rozhodnuti Kraj-
ského úřadu JM kraje - navýšení počtu dětí v mateřské 
škole na 52 dětí. 

40. schůze rady obce  ze dne 11.10.2012  

Rada schválila splátkový kalendář na úhradu faktury 
č. 1250019, projednala žádosti o povolení vjezdu k do-
mu, obsazenost kulturního sálu a třídění odpadů  

41. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 24.10.2012  

Rada schválila: rozpočtové opatření č.7/2012, zřízení 
vjezdu k domu, sbírku pro Diakonii Broumov, záměr na 
pronájem pozemku p.č. 1540/24, pronájem kulturního 

sálu na mikulášskou zábavu 8.12. a na kulturní akce v 
roce 2013 - sportovní ples 19.1., pomlázkovou zábavu 
31.3., májovou zábavu 18.5., Bartolomějské hody 24-
26.8.  

42. schůze rady obce ze dne 7.11.2012  

Rada schválila: rozpočtové opatření č.8/2012, proná-
jmy kulturního sálu na sportovní turnaje v badmintonu 
27.12., volejbalu 28.12., nohejbalu 29.12., přidělení dlaž-
by na vjezd, žádost o pronájem kulturního sálu na pose-
zení u cimbálu, nákup a dovoz zeminy na park a plán in-
ventur na rok 2012. 

43. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 21.11.2012 

Rada schválila: rozpočtové opatření č. 9/2012, proná-
jem kulturního sálu na turnaj ve stolním tenisu 25.12., 
smlouvu o umístěni a provedení stavby U Tůně v k.ú. 
Uherčice, nákup mobilní ozvučovací techniky 

Ing. Karel Koždoň 
místostarosta 

Zpráva o činnosti rady ve 4. čtvrtletí 2012 
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Motýlková školička 

A už je to tady: „Vánoční čas….“ 

Za okny krásně sněží. Sněhové vločky se tiše snášejí 
z oblohy dolů na zem a poslouchají: „Ježíšku, panáčku, já 
tě budu kolébati, Ježíšku, panáčku, já tě budu kolébat.“ 

To děti z motýlkové školičky zpívají koledy. Chystají 
vánoční besídky pro své prarodiče, babičky a dědečky. 
Může se přijít podívat i máma s tátou nebo strejda. 

A venku tiše sněží a sněhové vločky zvědavě nakukují 
do oken školky. „Jů, podívejte se moje sněhové kamarád-
ky,“ povídala jedna vločka: „děti už mají nazdobený vá-
noční stromeček.“ 

„A já vidím hořet svíčku na adventním věnečku na 
tom malém stolečku.“povídá druhá vločka. „Jéje a podí-
vejte se co dělají děti v horní třídě,“ volají další vločky. 
„Tady se peče vánoční cukroví, děti válí těsto a vykrajují 
z něj hvězdičky, kapříky a stromečky. To bude dobrota, 
mňam,“ olizují se sněhové vločky. 

A byla. 14.12.2012 přišli všichni blízcí do školičky po-
dívat se na své děti a ty jim zazpívaly, zatancova-
ly a řekly básničky o vánocích, o paní zimě a o 
ledu. Děti je pěkně pohostily a kdo chtěl, mohl si 
zazpívat u vánočního stromečku koledy. A po-
tom…..Potom přišel Ježíšek a přinesl dárečky. Na 
stromečku se rozzářily svíčky. V očích dětí se roz-
zářily hvězdičky. V srdcích nás všech, kdo máme 
tyhle děti rády se rozzářilo světlo, které je pro 
všechny nejdůležitější a to je láska. 

A sněhové vločky za okny tiše naslouchají, jak 
děti rozbalují dárky a hrají si společně se svými 
kamarády. 

Vlasta Hubáčková 

Přejeme Vám krásné prožití svátků vánočních 
v rodinném kruhu a mnoho zdraví, štěstí, lásky a 
úspěchů v novém roce. 

Děkuji všem příznivcům mateřské školy za pomoc 
během celého roku. Děkuji všem zaměstnancům 

za jejich celoroční práci. 

Provoz MŠ je ukončen 21.12.2012 – pátek. Otevřeno bu-
de 3.1.2013 – čtvrtek. 

Kelblová Jana 

Z naší školy 

Předvánoční období je pro nás všechny, ale zvláště 
pro děti, časem těšení a očekávání krásných chvil upro-
střed svých nejbližších. Je dobře, když se máme na co 
těšit, ale stejně tak je krásné vzpomínat na to, co pěkné-
ho je za námi, co se nám podařilo.  První čtvrtina školní-
ho roku byla ve znamení celé řady zajímavých a vydaře-
ných akcí.  

Podařilo se pokračování těch tradičních, mezi něž 
patří sběr starého papíru, oblíbené maskování v přírodě, 
drakiáda, návštěva centra ekologické výchovy, soutěž 
Poznej dopravní značku a již mnoho let pro naši školu 
úspěšná dějepisná soutěž Bible a my. V okresním kole 
získal žák 5.třídy Jan Procházka 1. místo. Postupuje do 
regionálního kola. Gratulujeme! 

V tomto školním roce jsme si dali za cíl rozšířit u na-
šich žáků praktické i teoretické znalosti v oblasti zdravé-
ho životního stylu včetně zdravé výživy. V tomto směru 

nás podpořila také paní knihovnice, která pro děti připra-
vila v knihovně zajímavý program Čti a žij zdravě. Mnoho 
dětí se zapojilo do elektronické soutěže „SAPERE“ – vě-
dět, jak žít. Cílem soutěže je nenásilným způsobem při-
vést děti k zájmu o zdravý životní styl, včetně vyvážených 
stravovacích návyků. Žáci 5. třídy se aktivně zapojili do 
ještě jiného internetového kurzu s názvem „Hravě žij 
zdravě“. Mnoho rodičů děti podpořilo a povzbudilo 
k soutěžení. Děkujeme za spolupráci.  

I v letošním školním roce se naše škola zapojila do 
eTwinningových projektů. 3. třída spolupracuje se školou 
ze Slovenska na projektu Místo, kde žijeme. Děti 
z eTwinningového kroužku pracují na projektu Jíme rádi, 
ale jíme zdravě? Do aktivit na tomto projektu se zapojily 
školy z Francie, Španělska, Itálie a Řecka. Komunikace 
probíhá v anglickém jazyce.  Do školy přišel tento týden  
balíček s drobnými dárky pro děti, jako ocenění za Quali-



ty Label eTwinning – certifikát kvality udělený našemu 
projektu Řemesla v naší obci a také jako motivace k další 
projektové práci. 

V živé paměti mají děti „Mrkvový týden“, který si uži-
ly v říjnu. Každý den jsme svačili mrkvičku, luštili jsme 

různé hádanky, rébusy, křížovky a počítali slovní úlohy o 
mrkvi. Nakonec si děti upekly a pochutnaly na voňavých 
mrkvových rohlíčcích, sušenkách a šátečcích. Tyto dobro-
ty připravily v prosinci ještě jednou pro své rodiče, kteří 
přišli v rámci třídních schůzek na besedu o zdravé výživě 
dětí. Přednášku lektorovala zaměstnankyně Státního 
zdravotního ústavu v Brně. 

Jaké by to bylo ale zdraví bez sportování a pohybu, 
který je pro děti zcela přirozený. Říjen již tradičně provází 
závody v běhu ve Velkých Němčicích, kde David Pokorný 
z 1. třídy získal 3. místo a v Nikolčicích nás mile překvapi-
la Lucie Kovácsová ze 3. třídy svým rovněž 3. místem. 
V listopadu jsme si zašplhali a křepickými veverkami se 
stali Vojtěch Rabovský, který se umístil na 1. místě, Vero-
nika Smetanová a Jakub Klíma na 2. místě a Šárka Ně-
mečková si vybojovala 3. místo. V listopadu jsme si všich-
ni užili pohybu na tanečním parketu při country tancích, 
které vedl pan Miroslav Procházka. 

Myslíme také na psychickou pohodu, protože zdraví 
s ní jde ruku v ruce. Celý školní rok s dětmi hodně zpívá-
me a jsme zapojeni v projektu „Škola s písničkou“. V září 
se nám moc líbil hudebně taneční program Zatoulané 
pohádky v podání Vojenského uměleckého souboru ON-
DRÁŠ v Boleradicích. V říjnu navštívili děti spolu se svými 
blízkými Mahenovo divadlo v Brně a užili si pohádku Po-
pelka. V listopadu přijala pozvání do naší školy autorka 
pověstí z okolí Pálavy, paní Salajková z mikulovské 
knihovny. Při jejím vyprávění se z žáků staly nejrůznější 
bytosti, o kterých je možné se v pověstech dočíst. Děti si 
v kostýmech pověsti samy zahrály. Krátce na to se usku-
tečnily dílničky, pod vedením paní Dany Vyhlídalové, Ma-
rie Papežové a Pavlíny Wittmanové, na kterých jsme si 

uháčkovali něžnou vánoční vločku na stromeček. Na za-
čátku prosince se děti převlékly na jeden den za čertíky a 
užily si veselý čertovský den. Celý měsíc děti tvořily krás-
né vánoční dekorace a dárečky na vánoční jarmark a při-
pravovaly se na vystoupení, aby potěšily nejen rodinné 
příslušníky, ale všechny křepické spoluobčany. V prosinci 
si rodiny pod záštitou školy vyrazily do předvánoční Víd-
ně a vrátily se nadmíru spokojeny. V předposledním pro-
sincovém týdnu se ve škole konala dílnička, kde jsme se 
pod vedením paní Markéty Vintrlíkové mohli naučit výro-
bu pletených košíčků z motaných papírů. 

Snad nejkrásnější vzpomínky jsou vždy na chvíle, kte-
ré jsme prožili s lidmi, které máme rádi. Nezapomínejme, 
že jsou dárky, které nic nestojí, kromě úsilí a ochoty – 
např. čas věnovaný druhým.  

Mgr. Soňa Procházková 

Děkuji obecnímu zastupitelstvu i zaměstnancům ob-
ce za velkou podporu školy, rodičům za vstřícnost a spo-
lupráci, všem sponzorům za finanční podporu a všem, 
kteří školu jakkoliv podporují. Velký dík patří také za-
městnancům školy za svědomitou práci. 

Za všechny zaměstnance školy i naše děti přeji všem 
příjemné prožití vánočních svátků a do roku 2013 hodně 
zdraví a rodinné pohody.     

Mgr. Marcela Fialová  
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Je za námi podzimní část fotbalové soutěže, ve které 
se naše družstva snažila dosáhnout co možná nejlepšího 
postavení v tabulce. 

Přiliš se to nepodařilo družstvu dospělých, které ze 
šesti zápasů získalo doposud šest bodů, což nebyl důvod 
k velkému optimismu. Takřka jako přes kopírák se tak 
opakovala situace z předešlého roku. Dvanácté místo 
určitě není náš vysněný cíl a po následujících utkáních to 
nevypadalo o moc lépe. Z Novosedel jsme po souboji 
s tamním béčkem odjížděli s vysokou prohrou 2:5. Na 
domácím hřišti jsme sice uhájili s Přibicemi remizu 1:1. 
Následoval však největší debakl sezóny 0:6 v Hlohovci. 
Štěstí nám nepřálo ani v dalším měření sil s Charvátskou 
Novou Vsí. Již po třetí jsme odcházeli z moutnického 
hřiště poraženi stejným poměrem 3:4. Úspěšní jsme ne-
byli ani ve Velkých Bílovicích. Domácí fotbalisté nás pře-
hráli 5:3 a my jsme vyšli opět naprázdno. Ba co víc, ocitli 
jsme se na samém dně tabulky. Toužebně očekávaných 
bodíků se naše mužstvo ale přece jenom dočkalo. Na 
vlastním trávníku udolalo nejtěsnějším poměrem 1:0 
fotbalisty Moravské Nové Vsi. Čekal nás poslední zápas 
v Krumvíři. Na půdě vedoucího družstva se však nevyhrá-
vá. Na čtyři branky jsme dokázali odpovědět pouze jed-
nou a to bylo málo. Pro příznivé počasí bylo ještě přede-
hráváno jedno střetnutí z jarní části, které pro nás mělo 
bodovou příchuť. Dějištěm bylo nikolčické hřiště a naši 
borci si konečně trochu zvedli pošramocené sebevědo-
mí. V místním derby jsme zdolali Družstevník Nikolčice 
1:0. Vrátili jsme tak nikolčickým nejen porážku 
z úvodního podzimního zápasu, ale přeskočili je i v celko-
vém hodnocení. 

Mužstvo přezimuje na jedenácté příčce tabulky a 
věříme, že se s trochou štěstí udrží v okresním přeboru. 
Do střelecké statistiky se nejčastěji zapsal Jakub Štefa-
novský se sedmi brankami. 

O něco lépe než dospělým se dařilo v krajském pře-
boru starším dorostencům. Ti sice ve druhé polovině 
soutěže čtyřikrát po sobě prohráli. V Mutěnicích 2:3. Do-
ma podlehli svým vrstevníkům ze Slovanu Brno 1:2. Na 
Moravské Slavii Brno dokonce 1:4. Poslední políček jim 
na němčickém kolbišti uštědřili hráči Moravského Krum-

lova 1:3. Bodovou ztrátu pak doháněli ve zbývajících 
utkáních. V Ivančicích zvítězili 2:0. Dorostence Starého 
Lískovce vyprovodili rozdílem 4:1. Z Řečkovic si odváželi 
plný počet bodů za vítězství 3:0. 

Méně se již vedlo mladším dorostencům, kteří ve 
svých zbývajících střetnutích dokázali vyhrát pouze 
v Řečkovicích 4:0. K tomu přidali už jenom nerozhodný 
výsledek na domácí půdě s Rosicemi 2:2. 

Po podzimu je postavení mužstva a dorostů následující: 

Boj o mistrovské body ukončili také naši nejmenší 
fotbalisté. Starší žáci se po nejistém úvodu sezóny nadá-
le trápili. Ve zbývajících sedmi zápasech I. třídy krajské 
soutěže pouze jednou svého soupeře přehráli a jednou 
se rozešli smírně. Doufáme, že v jarní části soutěže se jim 
povede lépe a posunou se do vyšších pater tabulky. 
V jejich snažení jim přejeme mnoho zdaru a držíme jim 
palce, 

Mladší žáci byli mnohem úspěšnější a některé své 
protivníky poráželi vysokým rozdílem. Na vlastním hřišti 
si s Příměticemi vylepšili skóre výhrou 11:0. Malí hráči 
Hustopečí odjížděli s brankovým přídělem 6:2. 

Výsledky našich mladých nadějí jsou tyto: 

Výbor TJ zve všechny své členy na Výroční členskou 
schůzi, která se bude konat v kulturním sále 10. února 
2013. Čas konání schůze bude upřesněn na pozvánkách. 

Děkujeme všem členům i příznivcům za dosavadní 
práci a přejeme mnoho krásných, sportovních zážitků 
v novém roce. 

Za výbor TJ Jindřich Otřísal  

TJ Sokol Křepice 

11.  mužstvo                14  4  1  9      26 : 44      13 bodů 

8.    starší dorost         13  6  1  6      27 : 24      19 bodů 

11.  mladší dorost       13  3  1  9      13 : 26      10 bodů 

12.   starší žáci        11  2   1   8      17 : 44          7 bodů 

5.     mladší žáci      11  7   1  3       53 : 28        22 bodů 

Oddíl stolního tenisu 

Začátkem října zahájily oddíly stolního tenisu novou 
sezónu. V této sezóně nás v okresním přeboru reprezen-
tují dvě družstva. A družstvo, které v minulé sezóně sbí-
ralo zkušenosti v krajské soutěži a B družstvo, které po 
vydařené sezóně postoupilo z druhého místa do okresní-
ho přeboru. 

Áčko hraje v sestavě Pokorný Radek, Zástěra Libor, 
Maška Roman, Sedláček Aleš, Novotný Pavel, Maška Pe-
tr. Po 9. kole je družstvo na prvním místě s jednou poráž-
kou. Také v tabulce jednotlivců okresního přeboru jsou 
naši hráči na čele. Na 1. místě je Zástěra zatím jen 
s jedinou porážkou a na 2. místě je Pokorný se dvěma 
porážkami, Roman Maška je 17. a Sedláček 27. 



B družstvo hraje v sestavě Maška Květoš, Papež Ra-
dek, Kolář Petr, Strouhal Jiří, Knötig Ondřej a Rubeš Ja-
kub. Hráčům se v okresním přeboru nedaří, po 9. kole je 
družstvo na 11. místě s jediným vítězstvím. Také 
v jednotlivcích jsou hráči až v druhé polovině žebříčku. 

C družstvo hraje v základní soutěži v sestavě Knötig 
Ondřej, Novotný Pavel, Maška Petr, Rubeš Jakub, Papež 
Jan, Dobrovolný Tomáš, Zach Tomáš, Linhart Kamil a 

Strouhal Petr. Po 8. kole je družstvo na 6. místě s pěti 
výhrami a třemi porážkami. Hlavně dvě porážky mohou 
hráče mrzet, a to v Kobylí a v Hustopečích, kdy prohráli 
jen těsně 8:10. 

Do konce roku čekají družstva ještě dvě soutěžní kola 
a také tradiční Vánoční turnaj jednotlivců a čtyřher, který 
se bude konat 25.12. 2012. 

Jan Papež 
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Mateřské centrum Klubíčko 

Ahoj, zdraví vás maminky a děti z Klubíčka. Tak už je 
tu zase konec roku a s ním dětmi nejvíce oblíbené svátky 
- Vánoce. Rády bychom se vám pochlubily s našimi pod-
zimními a zimními aktivitami.  

V říjnu jsme pořádaly už tradiční Babské hody, které 
měly opět hojnou účast. Letos byly obohacené o tombo-
lu - za všechny spon-
zorské dary děkuje-
me. 

V neděli 11.11. 
jsme oslavily svátek 
sv. Martina lampio-
novým průvodem. 
Bohužel bylo větrné 
počasí a tak nám 
lampiony postupně 
zhasínaly a vydržely 
jen těm nejvytrvalej-
ším a těm, kteří se 
vybavili žárovkami. I 
přes nepřízeň počasí 
byla účast hojná a 
snad nám všem pro-
světlila jednu listopa-
dovou neděli. 

Už od srpna ma-
minky pilně vyráběly 
drobnosti na vánoční 

jarmark. Naučily jsme se pracovat s polymerovou hmo-
tou Fimo - děkujeme Míše Vintrlíkové za dílničku. Dále 
jsme vystřihovaly 3D obrázky, dělaly ozdoby z organzy 
atd. Jarmark se konal 2. adventní neděli a přišlo více lidí 
a zúčastnilo se i více prodejců než loni. Snad se místním 
tato akce líbila, rády bychom, aby se stal tradičním v 
předvánočním čase.  

A teď už pro vás pilně nacvičujeme „živý betlém“, 
kterým chceme zakončit adventní dobu a to v neděli 
23.12. v 17:00 hodin u Obecního úřadu. 

Ještě připomínáme, že nové maminky s dětmi se 
schází v Klubíčku každé pondělí a čtvrtek od 10:00 hodin 
nebo dle domluvy, tak se nestyďte a přijďte mezi nás! 

Přejeme všem požehnané svátky a do Nového roku 
2013 hodně štěstí, zdraví , lásky a pohody! 

MC Klubíčko 
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Činnost kynologického klubu za rok 2012 

Křepičtí kynologové letos opět nezaháleli a na svou 
celoroční práci mohou být patřičně pyšní. 

Zorganizovali dvoje národní a dvoje mezinárodní 
zkoušky, kterých se zúčastnilo téměř padesát psovodů z 
celé jižní Moravy. Křepičtí členové letos doma a v růz-
ných kyn. klubech složili celkem 35 zkoušek. Nejvíce jich 
složila P. Relichová (11) a k tomu ještě absolvovala 5 zá-
vodů. Největšího úspěchu dosáhla na MR Bauceronů ve 
Volenicích, kde se svým psem Anubis L‘Ami Noir zvítězila 
v kat. IPO1. 

Další náš závodník a zároveň předseda našeho klubu 
D. Bílek se psem Charlym se zúčastnil výběrového závo-
du na Zbraslavi u Rosic, dále provedl ukázku ke 120 výro-
čí hasičů v Hodějicích a největší radost nám všem udělal 
složením mezinárodní zkoušky IPO3 na 278 bodů a tím 
splnil limit na M.M. Č.K.N.O. v roce 2013. 

30.6. náš klub uspořádal ve spolupráci s Jihomorav-
skou záchr. brigádou, a.s. Zemos a Mysliveckých sdružení 
z V. Němčic, Nosislavi a Křepic mistrovství ČR záchr. psů, 
které bylo zároveň výběrovým závodem na MS na Ukraji-
ně. Náš člen T. Strouhal se psem Axem zde obsadil třetí 

místo a tím získal předběžnou nominaci na toto MS v 
Kyjevě. Nakonec tam však z technických důvodů nemohl 
odjet. 

V našem klubu se dále odchoval jeden vrh štěňat a 
dodali jsme jednoho psa ozbrojeným složkám a jednoho 
na vrcholový výcvik. Naši členové se celkem zúčastnili 
osmi závodů po celé ČR. 

Brigádnická činnost – na údržbě trávníků na našem 
cvičišti má největší podíl P. Papež a V. Pokorný, za což 
jsme jim opravdu vděčni a děkujeme. Všichni ostatní čle-
nové se zúčastňují dle svých možností na ostatních brigá-
dách a myslíme, že dokladem toho je náš docela repre-
zentativní cvičák. Celkem jsme letos odpracovali asi 290 
hodin. Co se týče příštího roku, máme naplánovanou 
opět bohatou činnost jak po sportovní, tak po brigádnic-
ké stránce. 

S přáním velké spokojenosti všem Křepičákům v příš-
tím roce a poděkováním OÚ Křepice za všestrannou pod-
poru našemu klubu. 

výbor KKK + Strom 

Chovatelé poštovních holubů informují o své činnosti 

Organizace chovatelů poštovních holubů Křepice za-
čala letošní rok v počtu 14 členů ze 7 obcí. Čekala nás 
jako vždy poměrně náročná závodní sezóna, která začíná 
22. 4. a končí 23. 9. Každý chovatel nasazuje své holuby 
na jeden až dva závody týdně, většina z nich se koná o 
víkendu. 

Letošní závody začali roční a starší holubi dvěma ná-
cviky na 50 a 80 km a devatenácti dlouhými závody 
v délce od 120 do 1025 km. Po starších holubech násle-
dují v období od 4. 8. do 23. 9. závody letošních holou-
bat. Začínají taktéž dvěma nácviky, a pokračují šesti zá-
vody. 

Konečné umístění některých na-
šich členů v konkurenci 80 zku-
šených chovatelů je následující: 

 

Urbánek Václav     3. místo 
Jasinek Jindřich     4. místo 
Citterbard Oldřich   11. místo 
Flajšinger Milan   17. místo 

 
 

Za výbor ZO CHPH Křepice  
Milan Flajšingr 

  
Počet nasa-

zujících 
chovatelů 

Počet nasaze-
ných holubů 

Průměrná 
vzdálenost 

Umístění Chovatel 

Tachov 
20. 5. 

69 2153 316 km 1 
Citterbard Oldřich 
(Velké Němčice) 

Cheb 2 
3. 6. 

61 1333 353 km 1 Flajšinger Milan 

Cheb 
10. 6. 

66 1920 352 km 1 Urbánek Václav 

Tachov 3 
24. 6. 

65 1920 316 km 1 
Samson Václav 

(Nosislav) 

Eisenach 2 
30. 6. 

56 1090 529 km 1 Jasinek Jindřich 

Tachov 4 
14. 7. 

59 1481 317 km 1 Urbánek Václav 

Tachov 5 
  

52 1391 316 km 1 Jasinek Jindřich 
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Z naší knihovny 

V uplynulém čtvrtletí  se knihovna zapojila do celo-
státní akce Týden knihoven, ve kterém navštívily knihov-
nu  na besedách  všechny třídy jak mateřské, tak základní 
školy. Téma zdravý životní styl  se právě probíralo  i ve 
škole, takže jsme se vzájemně doplnili. 

Pro žáky ZŠ Křepice jsme domluvili setkání s autorkou 
knihy Tajemné sklepení, paní Ilonou Salajkovou 
z Mikulova. Autorka nás  všechny překvapila  svým zážit-
kovým  provedením svých pověstí. Děti byly velmi aktivní  
a na půjčování pověstí  to bylo ihned znát. 

Pro dospělé jsme již potřetí pořádali Vánoční advent-
ní dílničku s několikanásobným mistrem ve floristice Ja-
romírem Kokešem. Akce se zúčastnilo 14 žen. 

Máte-li zájem o velikonoční tvoření, stačí se přihlásit. 
Tentokrát se však bude vybírat záloha předem, abychom 
případná volná místa mohli dříve nabídnout dalším zá-

jemcům. 

Ani Vánoční jarmark MC Klubíčka  se bez nás neobe-
šel . 

Letos chci poděkovat všem čtenářům za včasné vrá-
cení  knih z VF z Břeclavi. Nový VF pro Vás bude 
k dispozici ihned po Novém roce. 

UPOZORNĚNÍ 

Poslední letošní půjčování se uskuteční  ve čtvrtek po 
vánocích 27.12. od 15.30-18.30hodin. Na Silvestra  bude 
knihovna zavřena.  

S prvním půjčováním v roce 2013 počítejte s tím, že 
je třeba zaplatit registrační poplatky: děti a studenti 40,-
Kč, dospělí 60,-Kč. 

Poklidné svátky vánoční a zdraví do nového roku přeje 
knihovnice.                                                     

Vánoční stromeček 

K našim dnešním Vánocům neodmyslitelně patří 
stromeček. První zapsanou zprávu o vánočním stromku 
známe z německých Brém. Tam v jedné cechovní kronice 
čteme, že r. 1570 obcházeli tovaryši domy všech členů 
cechu a zvali na vánoční besedu. Ta se konala na Boží 
hod vánoční odpoledne a večer. Nesli sebou stromek a 
ošatku, do které dostávali příspěvek na uspořádání slav-
nosti. Tento stromeček byl potom ozdoben a postaven 
v sále, kde se slavnost konala. Na konci slavnosti si směly 
děti brát ze stromku dobroty. V Brémách tam byly zavě-
šeny datle a stromku se říkalo Datlbaum, tedy datlový 
strom. 

Celkem zanedlouho poté r. 1599 je datován podobný 
zápis, který se zachoval v Basileji. Tam se stromek nazý-
val Käsebaum, sýrový strom. Není divu, protože šlo o 
cech sýrařů. Tento strom byl ozdoben různými figurkami, 
hlavně zvířátky ze sýra. 

V průběhu 19. století můžeme i u nás sledovat rozší-
ření a zdomácnění tohoto zvyku. Z české literatury víme, 
že někdy kolem roku 1830 byl zdoben stromek na 
Starém bělidle. Velkou zásluhu o rozšíření tohoto zvyku 
má u nás Rudolf Těsnohlídek. Těsnohlídek navštívil již 
jako známý spisovatel severské země. V Kodani byl 
v předvánočním čase a setkal se tam se zvykem, který ho 

okouzlil a inspiroval. Na náměstí stál veliký smrk a pod 
ním se konala sbírka na chudé děti. Těsnohlídek přenesl 
tento zvyk i k nám a tak roku 1922 byl poprvé u nás. Bylo 
to v Brně, kde byl postaven veřejný vánoční strom 
s jasným určením pomoci chudým dětem. Dva roky poté 
přejala brněnský zvyk Plzeň a potom i Praha. Koncem 
dvacátých let snad u nás nebylo města, kde by nezářil 
strom republiky, jak se těm stromům říkalo. 

Vánoční stromy republiky pohasly ihned na začátku 
války a když byl v roce 1945 opět postaven vánoční 
strom republiky na pražském Staroměstském náměstí, 
byla to velká slavnost. Po mnoha létech se slavily Vánoce 
v míru. Pohoda, jak víme, netrvala dlouho. Po krátkém 
zmateném zápase mezi vánočním stromem republiky a 
jolkou dědy Mráze, zmizely opět stromy z našich náměs-
tí. Vánoční stromy to být nesměly a ruské jolky byly vy-
staveny tak mrazivému přijetí, že pomrzly a děd Moroz 
se odjel zahřát na Sibiř. Osvětlené stromky mimo dům se 
pak začaly objevovat porůznu v letech sedmdesátých a 
osmdesátých. Pronikaly sem ze zemí, kde září před kaž-
dým domem na zahrádce po celý advent a přes Vánoce. 

Radostné a požehnané prožití svátků vánočních  
Vám přeje P. Petr Havlát.  

Toulavé boty 

Moje cesta do Austrálie 13 

Kousek od vesnice Nimbin je přírodní koupaliště. Je 
to jako zatopený malý lom. Lidé tam skákali na laně z 
vysokého stromu z okraje lomu. Zkusil jsem to také. Letěl 

jsem daleko, až téměř doprostřed koupaliště a pustil se 
lana z výšky asi 8 metrů. Třepal jsem se u toho jak ratlík, 
ale byl to zajímavý adrenalinový zážitek. Ovšem jeden 
skok mi stačil. Kolem Nimbinu žijí ještě další alternativní 
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komunity svým životním stylem. Pečou konopné koláčky 
a prodávají je turistům. Také jsme si je nakoupili a tím 
podpořili místní zemědělce. Jeli jsme zpět k moři do Len-
nox Head k jezeru Ainsworth, které má vodu jako černý 
čaj, protože je obarvené listím ze stromů Melaleuca. 
Koupel v něm je prospěšná kůži a vlasům. Byl tu chlapík, 
který měl zmenšenou maketu velké námořní historické 
plachetnice, do které se vešli dva lidé.  Nabídl nám sve-
zení, ale já jsem po snězeném koláčku usnul na poledním 
slunci a tak se svezl Karol. Když jsem se po pár hodinách 
probral, byl už chlapík pryč. Tak jsem si aspoň dal ozdrav-
nou lázeň ve vodách léčivého jezera.  

Druhý den jsme pokračovali na sever do Byron Bay. 
Je tu krásná pláž plná cestovatelů, v noci zde hoří ohně 
(bonfire) a mladí lidé z celého světa tu relaxují, tančí, 
hrají na bubny, předvádí umění tance se zapálenými ple-
chovkami na řetízcích a tyčích, které kolem sebe roztáčí. 
Pobyli jsme pár dnů pod širákem, koupali se a šnorchlo-
vali, večer relaxovali u pivka a konopí. Už se mi pomalu 
chýlil konec pobytu v Austrálii, tak jsem začal prodávat 
své auto. Jenže cena ve vnitrozemí v pouštním městě 
byla 1800 dolarů a tady v obydlené oblasti, kde je aut 
dostatek, mi za něj nabídli jen 300 dolarů, tak jsem si ho 
ještě nechal. Jeli jsme dál na sever do Brisbane. Cestou 
začínal monzun a vydatné deště a my jsme zjistili, že za 
jízdy do auta dost prší různými netěsnostmi.  

V Brisbane jsme se prošli, zjistili, že je to na nás velké 
město a protože Karol měl za několik dnů odletět do Per-
thu studovat školu, kterou si tam vybral, vydali jsme se 
pomalu zpět na jih do Sydney. Brisbane leží v Queenslan-
du, Sydney v Novém Jižním Walesu. Na státních hrani-
cích na pobřeží je město Tweed Heads, kde jsme se roz-
hodli přenocovat na parkovišti s výhledem na oceán. Par-
koviště je dlouhé kolem pobřeží. Zaparkovali jsme, šli se 
projít, koupili něco k snědku, sedli do auta a pozorovali 
soumrak nad oceánem. Sklopili si sedačky a šli spát. Asi 
ve dvě ráno nás vzbudila policie, že v Queenslandu je 

zákaz nocování v autě na parkovišti pod pokutou 100 
dolarů. Policisté se ptali, kam jedeme, tak jsem jim poho-
tově řekl, že vezu Karola do Sydney na letiště a že tady 
máme bezpečnostní přestávku, abych neusnul za volan-
tem. Policajti byli fajn, jen mi řekli, ať popojedu o 100 
metrů dál za velkou sochu, kde už je území státu New 
South Wales, kde spaní v autě není problém.  

Do Sydney to bylo ještě asi 1000 km, tak jsme ještě 
pobyli cestou v lese ve vnitrozemí u vodopádu a hráli na 
pařezu šachy. V Sydney jsem se s Karolem na letišti roz-
loučil a šel se ubytovat do Madhousu. Byli tam nějací 
známí z mé poslední návštěvy včetně Fina Marttiho a 
taky další noví cestovatelé. Měl jsem asi 14 dnů do odle-
tu na Zéland a tak jsem vyrobil ceduli, že auto je na pro-
dej, dal ji do auta za okno a nechal ho před domem na 
parkovišti. Obcházel jsem stará známá místa, která jsem 
si oblíbil, když jsem tu před víc jak rokem žil. Navštívil 
jsem taky Pizzerii Zia Pina na George Street, kde jsem 
začínal pracovat a vydělával si na cestování a kde už kro-
mě Thajce Newa pracovali jen samí Slováci. Chodil jsem 
na Harbour Bridge a pozoroval lodě, navštívil Milsons 
Point, kde jsem bydlel kdysi s Petrem a Ivanou. Chodil do 
barů Three Monkeys a Cheers... Jedno ráno moje oran-
žové auto z parkoviště zmizelo. Přijal jsem to s tím, že mi 
za ty 4 měsíce vykonalo službu domova a hotelu zdarma 
a že si na sebe vydělalo. Ten samý den ho ale objevil No-
vozélanďan Scott asi o 200m dál za rohem u vlakového 
nádraží St. Peters. Mělo vybitou baterku a vypáčený zá-
mek, a tak jsem ho zprovoznil a čekal zase na kupce. Při-
šel jen jeden a nabízel 200 dolarů, což se mi zdálo málo, 
tak jsem odmítnul. Jenže potom už nepřišel nikdo a tak 
jsem tam autíčko nechal napospas Scottovi a odletěl s 
Marttim na Nový Zéland. Tedy ne tak docela. Martti od-
letěl o 12 hodin dřív a čekal na mě v Aucklandu na letišti 
v baru a byl už hodně vláčný. 

Tomáš Strouhal  

Z kroniky Ferdinanda Böhma 5 

Švédové, Tataři a Francouzi 

Když byl v roce 1641 majitelem panství Židlochovice 
Rudolf z Valdštejnu, byla špatná úroda následkem velké 
zimy a pozdních mrazů. Nastala nouze mezi obyvatel-
stvem a velká bída, jež se zvětšila, když po šťastných 
úspěších švédského generalissima Torstensona bojiště se 
k našemu kraji přiblížilo. 

V roce 1642 od července do srpna byly rakouské vo-
jenské oddíly v Židlochovicích a proto Křepice s okolím 
byly dosti ušetřeny. 

Roku 1645 zde řádila cholera, která obyvatelstvo zde-
cimovala. Ze 105 obyvatel jich 79 zemřelo. Bez lidí zůstal 
Měnín a Loučky. Mnoho domů a hospodářství zůstalo 

pustých a trvalo dlouho, než většina z nich mohla být 
obsazena přistěhovalci a přivedenými slovanskými pod-
danými. 

V podletí roku 1663 provedla nájezd lupičská horda 
Tatarů a Turků do  židlochovického kraje. Nepřátelská 
horda se přihnala od Hustopečí, kde kromě surovostí 
zabila 200 lidí, jiné odtáhla do otroctví. Mnohé obce byly 
spáleny a zpustošeny. Strach a hrůza před těmito lupič-
skými rotami byl mimořádný. Mnozí obyvatelé se svým 
majetkem a dobytkem utekli do lesů a nedali se ze svých 
skrýší přivésti zpět ze strachu. 

V roce 1697 odkoupil polovinu židlochovického pan-
ství včetně Křepic hrabě Siensendorf za 330 000 zlatých 



rýnských a držel je 45 let, kdy ho prodal knížeti Karlu Die-
trichštejnovi za 1 000 000 zlatých. 

Za vlády Františka II. Rakousko válčilo proti Napoleo-
novi. 19. listopadu 1805 se na Židlochovicku objevily 
francouzské přední stráže a příští noci se dostavily do 
Židlochovic pěchotní oddíly. Od té chvíle procházelo kra-
jem francouzské vojsko. 20. listopadu přišel poručík cí-
sařské avantgardy se 2 vojíny od Němčic, jemuž obec 
okamžitě musela vyplatit 200 fr. výpalného. Současně od 
hustopečské silnice přišlo 60 pěšáků, samá lupičská 
spřež, která se vedrala do různých domů a způsobila 
mnoho škod. Když se opili, sebrali 2 obecné pokladny,  
60 fr.,  200 zlatých hostinskému  a 300 zlatých měnínské-
mu rathouskýmu, který právě přijel do Křepic pro víno. 
Pak svlékli některým zdejším lidem  kožichy, boty, haleny 
atd. a oblékli jim své staré hadry. 22. listopadu se do Kře-

pic nastěhovaly 3 setniny pěchoty a vyžádaly si denně 
pro muže po 1 libře masa (56 dkg), 3 půlmázy vína (2,12 
l), chléb atd. Chovali se celkem slušně. Důstojníci se stra-
vovali v čísle 83 u Josefa Nečase, bývalého rychtáře. Kro-
mě už uvedených dodávek musela obec dodat 687 pec-
nů chleba, 52,5 putýnek vína (29,7 hl), 2 krávy, 62 měřic 
ovsa (38 hl), sena  10 q, 3q mouky, 20 otýpek dlouhé a 
108 otepí krmné slámy.  Dne 1. prosince o půlnoci po-
sádka neočekávaně odtáhla. Den nato následovala bitva 
u Slavkova, když byl dán signál před rozedněním. Hřmění 
děl bylo odsud docela dobře slyšet. Mnoho lidí přihlíželo 
bitvě s úzkostí na kopci. Večer se rozšířila zpráva, že Na-
poleon zvítězil. 

Z Kroniky Ferdinanda Böhma vybrala kronikářka  
Jaroslava Dobrovolná  
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Z vinařství Marka Štýbla 

Už vás někdy oficiálně přijímal velvyslanec jiného 
státu?  

Mne také ne. Tím se ale mohou pochlubit manželé 
Marek a Leona Štýblovi, kteří byli letos přijati velvyslan-
cem Izraelského velvyslanectví  v Praze. A to velmi mile. 
Marek se totiž zúčastnil se svým vínem Mezinárodní vý-
stavy vín  TERRAVINO v Jeruzalémě , která se konala ve 
dnech 4.-6. prosince 2011. Z České republiky tam bylo 
víno posláno přes Vinařský fond. A vyplatilo se, protože 
Markovi byla udělena „Zlatá medaile vinaře Marek Štýbl 
– Czech Republic za víno Čertoraj. Hezká památka, která 
stojí za to zarámovat a pověsit na velmi viditelném mís-
tě. V této soutěži bylo uděleno nejvíce medailí České 
republice – celkem 30. Za červené víno ale jen Markovi. 
Ovšem to není jeho první úspěch.  Když Marek absolvo-
val Střední  odborné učiliště v Bzenci obor vinařství, jistě 
ho nenapadlo, že bude soukromým vinařem na plný úva-
zek a že ho tahle práce tak chytne za srdce. 

Těch úspěchů už má za sebou spoustu: 

Prvního velkého úspěchu dosáhl na 5. ročníku Mezi-
národní výstavy vín Grand Prix Austerlitz  16. srpna 2008 
– „Zlatá medaile – Dornfelder – pozdní sběr 2007 Marek 
Štýbl“ – vítěz kategorie „červená suchá“ 

28. března 2009 přebíral v Mezinárodní soutěži Vitis 
Aurea v Modré na Slovensku  stříbrnou medaili za víno 
Čertoraj  Cuvée ročník 2007. 

Na Celostátní výstavě vín s mezinárodní účastí ve 
Skalici v roce 2010 byla Markovi udělena  zlatá medaile 
za vzorek Čertoraj 2009.  

Na stejné výstavě získal stříbrnou medaili za Svato-
vavřinecké 2009.  

A do třetice – na stejné výstavě mu byla udělena stří-
brná medaile za Rulandské šedé. 

Ze soutěže vín  ve Vracově si letos  Marek přivezl dal-
ší medaili - „Zlatá medaile – Sauvignon – moravské zem-
ské 2011 Marek Štýbl.  

Letos se Marek zúčastnil se svými víny také v Soutěži 
vín Bojnice. A zase zabodoval. Stříbrnou medailí  bylo 
ohodnoceno  jeho  Sylvánské zelené, pozdní sběr -  2011 
–bílé suché 2012.  

Na téže výstavě získal Marek ještě zlatou medaili za 
Muškát Moravský (výběr z bobulí) - 2011 bílé sladké 
2012. 

Na mezinárodní degustační soutěži Viničky na Slo-
vensku získal Marek  bronzové medaile  za Rulandské 
šedé 2011, za Tramín červený 2011 a za Cabernet Sau-
vignon 2011. 

V Markových šlépějích jde i jeho manželka Leona.  O 
část vinohradu se stará sama a tak má za sebou své první 
úspěchy. Letos na výstavě Soutěž vín v Bojnici získala 
stříbrnou medaili za Hibernal – výběr z hroznů 2011.  Na 
soutěži Litoměřický hrozen získala letos stříbrnou medaili 
za Hibernal 2011. 

My z jižní Moravy víme, co práce, odříkání a námahy 
dá péče o vinnou révu, než si člověk lokne toho zlatého 
nebo rudého moku. A že to není jen o odvedené práci. 
Že je to hlavně o lásce. A to je vidět i na práci Marka a 
Leony. Teď ještě nezbývá, než aby nakazili i svoji dceru 
Elišku, aby měl kdo převzít nejenom vinohrady, ale také 
ta tajemství, kterých používají její rodiče k výrobě svých 
skvělých vín. 

Jaroslava Dobrovolná, kronikářka  
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Vážení spoluobčané, 

jak většina z nás ví, vláda schválila nový zákon o po-
platcích za svoz komunálního odpadu. Zastupitelstvo 
obce Křepice schválilo poplatek ve stejné výši jako 
v loňském roce, tj. 500 Kč na osobu a rok. Změnil se však 
systém svozu a obec teď neplatí za vyvezené tuny, ale za 
vyvezené nádoby (popelnice). Za vyvezení jedné nádoby 
do 120 l suti obec platí 31,90 Kč a za nádobu do 240 l pak 
71,80 Kč. Z toho si můžete odvodit, že jestliže dáte 
k vyvezení větší počet popelnic (někde jsou i 4 na jeden 
vývoz), je částka 500 Kč, kterou platíte na poplatku, vy-
čerpána v krátké době a na zbytek svozu doplácí obec.  
Pokud chceme udržet poplatek na přijatelné úrovni, je 
nutné, aby si všichni občané snažili do popelnic dávat jen 
netříděný odpad. Věřím, že většina z nás chápe problém 
s likvidací komunálního odpadu a v sounáležitosti s obcí 
pomůžete tento řešit zejména tříděním. 

starosta obce 

Úspěšné třetí „odpadové“ čtvrtletí roku 2012  

Dne 18.11.2012 obec obdržela od společnosti EKO-
KOM, a.s. odměnu za odpad, který by vytříděn ve třetím 
čtvrtletí tohoto roku, v rekordní výši 26.300 Kč. V loni 
odměna činila 9.066,50 Kč. Jen pro zajímavost odměna 
by mohla činit až 62 400 Kč. Vezmeme-li v úvahu úsporu 
za svoz směsného odpadu, jehož objem tříděním klesá, 
je zde velký prostor pro úsporu peněz neboli pro úlevy 
na poplatcích pro občany, kteří se o to zasloužili. 

Ušetřené peníze za 3.čtvrtletí tohoto roku byly roz-
počítány tímto způsobem: pytel s plastem a nápojovým 
kartonem – 9,3 Kč/kg (pytel o ideální hmotnosti 3,5 kg-
odměna 32,50 Kč), volný plast – 2,30 Kč/kg, pytel 
s drobnými papírovými obaly (většina pap. obaly) – 3,6 
Kč/kg (pytel o ideální hmotnosti 7,5 kg-odměna 27 Kč), 
papírové krabice svázané do balíku – 2,40 Kč/kg, noviny 
a časopisy svázané do balíku – 1,20 Kč/kg, plechovky 
v průhledném pytli – 5 Kč/kg, drobné elektrozařízení -  5 
Kč/kg, rostlinný olej – 5 Kč/kg. Jelikož maximální roční 
odměna za vytříděný odpad činí 225 Kč na osobu, není 
třeba odpad odněkud vozit např. z práce, z jiné obce atd. 
Pokud důkladně vytřídíte odpad, který vám doma vzniká, 
a dodržíte podmínky pro udělení odměny, měli byste 
dosáhnout maximální možné odměny.  

Dalším dobrým počinem třetího čtvrtletí bylo zbudo-
vání sběrného místa pro vybrané odpady před sběrným 
dvorem. Občané zde mohou 24 hodin denně odkládat 
vybrané odpady jako je plast, papír, plechovky, drobné 

elektrozařízení a rostlinný olej, což jak věříme, usnadní 
třídění těchto odpadů. 

Dle hodnocených dat získaných za 3. čtvrtletí 
s odpady nejefektivněji nakládají čísla popisná: 279, 184, 
378, 283, 421, 345, 49. Jelikož se odpady týkají každého z 
nás, jménem všech občanů děkujeme! 

Při procházení výsledků jsme narazili na pár domác-
ností, které třídí hodně odpadů, ale bohužel neplní pod-
mínky pro udělení odměn, tudíž mají jen malou odměnu, 
což je škoda. Doporučujeme sledovat odpadové webo-
vé stránky sekci „Osobní hodnocení“, kde jsou 
k jednotlivým vytříděným odpadům napsané komentá-
ře. Pokud nejste spokojeni s výší svoji odměny, nebojte 
se zavolat na telefon. číslo 775 974 709 nebo na ra-
dekstanka@centrum.cz  a nahlásit svoje číslo popisné. 
Podíváme se na vaše výsledky a rádi poradíme. Když už si 
dáváte s něčím práci, tak ať z toho taky něco máte… 
Jsme rádi, že třídíte odpady a nechceme, aby se někdo 
nechal odradit. Proto se nebojte psát, stěžovat si, volat, 
cokoli, jen se nevzdávat… 

Dále je třeba připomenout paušální odměnu, jejíž 
strop dosahuje až 130 Kč na osobu, a odměnu za snižo-
vání produkce odpadů, jejíž strop dosahuje až 100 Kč na 
osobu. Paušální odměna je udělována za třídění skla, 
textilu a biologicky rozložitelného odpadu. Odměna za 
snižování produkce odpadů (za předcházení vzniků odpa-
dů) je udělována za způsoby jakými se snižuje produkce 
odpadů, např. nekupují se PET lahve, používá se jedna 
nákupní taška atd. Nárok na uvedené odměny mají pou-
ze domácnosti, které mají dobře vyplněný a odeslaný 
„Registrační formulář“.  Výše odměn je závislá na celko-
vém objemu odevzdaného odpadu jak tříděného, tak 
směsného. Spousta domácností se dopouští chyby, že 
nechává vysypávat poloprázdné popelnice. Zde je třeba 
si uvědomit, že každý výsyp se platí tj. čím víc peněz se 
ušetří zodpovědným vyprazdňováním popelnic - vysy-
pávají se pouze popelnice plné netříditelného odpadu, 
tím vyšší bude paušální odměna a odměna za snižování 
produkce odpadů. Buď budeme platit svozové firmě za 
vysypávání poloprázdných popelnic nebo budeme vracet 
peníze občanům formou úlev na poplatku za zodpověd-
né nakládání s odpady …  

Těšíme se na další hodnocení a doufáme, že na od-
měnách budeme moci rozdělit ještě více peněz. 

autor projektu Radek Staňka  

Biskupství brněnské se obrací s prosbou o podporu Tříkrálové sbírky, která se bude konat 
s pověřením České biskupské konference od 1. do 14. ledna 2013 na podporu služeb Charity 

České Republiky 
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Návštěva Mikuláše v mateřské škole Adventní vystoupení dětí mateřské školy 

Členové kynologického klubu se svými šampióny Vánoční překvapení pro včelařský kroužek 

Čertovský den v základní škole Vánoční dílna věnovaná háčkování 
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Babské hody Babské hody 
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Vánoční dílna s floristou 

Vánoční jarmark 

Setkání zastupitelů s křepickými seniory Setkání zastupitelů s křepickými seniory 
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